
Zaključek spomladanskega šolanja v
kinološkem društvu Ilirija

Štirimesečno šolanje je minilo koi bi mignil in pred tečajniki so bili izpili.
Pravzaprav je štirimesečno šolanje psa zelo kratek čas. Tisti tečajniki, ki so že
cxi samega začetka šolanja resno upošlevali nasvele svojih vodij, redno ulrjevali
vaje tudi doma, so prišli pred sodnika s solidnim znanjem. Nekateri so posku-
šali na začetku zamujeno nadoknaditi v zadnjem delu šolanja, a je le redkim to
v celoli uspelo, saj je že redno šolanje zelo intenzivno, hitenje pa se pri manj
usposobljenem vodniku največkrai maščuje.

Spomladanski program šolanja je zajemal:
MALA ŠOLA — vzgoja psov od mescca siarosli
OSNOVNO ŠOLANJE B, ki obsega tri discipline: SLED, POSLUŠNOST 1N
OBRAMBO,
NADALJEVALNA ŠOLANJA ZA IZPIT 1 in TEKMOVALCl ler izvajanje
vaj poslušnosli kot pripravo psov za reševanje izpod ruševin in lavin.

Res zelo pestra paleia šolarjev na dvch in štirih nogah.
Vpis v malo šolo je bil simboličen; vpisalo se je 5 tečajnikov, nekaj pa smo

jih sprejeli tudi še proli koncu šolanja.
Po uvodnih teoretičnih razlagah in napotkih se je v osnovno šolanje vpisalo

31 tečajnikov. Do konca tečaja jih je vtrajalo 22. lmeli smo dve skupini po 15
tečajnikov, psov pa nismo delili na službene in športne pasme. Vsi tečajniki so
bili bolj ali manj uspešni, za vložen trud so prejeli diplome, ki naj jim bodo
vzpodbuda za jesensko nadaljevanje šolanja na višji stopnji.

Komisija za šolanje se je redno sestajala in sproti obravnavala in reševala na-
stale težave ter usklajevala različna mnenja. Ugotovili smo, da bo potrebno v
prihodnje še več pozornosti posvetiti kadrovskim zadevam ler sirokovnosti,
istočasno pa opraviti korenile posege v sam sistem dela ler razrešiti neodgovor-
ne in nedelavne člane vseh funkcij v društvu.

V naših tečajih smo dolžni nudiii primerno obliko in metodo šolanja tudi za-
lo, da damo psu in vodniku dobro osnovno znanje, ki je temelj za nadaljevalno
šolanje. Pes in vodnik s slabim osnovnim znanjem v višjih siopnjah šolanja
skoraj nimata možnosti za napredovanje.

Pri nekalerih inštruktorjih je šolanje potekalo zelo prijetno in strokovno,
končni rezullati pa so bili solidni.

Obenem se zahvaljujemo sodniku tov. Vladu Gerbcu za korektno sojenje na
izpitih.

Ob vsem lem bi želeli poudariti, da naSe delo lemelji izključno na samofinan-
ciranju (članarina, ležjanina), zaio smo lahko na dosežene rezultate toliko bolj
ponosni.

Šolanje je zaključeno, prišel je čas dopustov. Le tekmovalci in nekaj priza-
devnih posameznikov se bomo srečevali tudi v času dopustov na našem druš-
tvenem vadbLšču.
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